

富国岛欢乐之旅

PHU QUOC ESCAPE TOUR

Tour Code: VPN-3



Vietnam
越南



Grand World Discover
Phu Quoc United Center
富国岛大世界商业街



Kiss of the
Sea Water Light Show
水上灯光秀



Sanato
日落沙滩



Vinwonders Theme Park
珍珠主题乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Hon Thom Cable Car
香岛最长跨海缆车



Ho Quoc Pagoda
护国寺



Vinwonders Theme Park
珍珠主题乐园



SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR ✈️ PHU QUOC

(MOB/D)

- ☑ Sanato (Include Ticket)
- ☑ Ho Quoc Pagoda
- ☑ Kiss of the Sea Water Light Show
- ☑ Mediterranean Town

D2

PHU QUOC

(B/L/D)

- ☑ Hon Thom Cable Car (Include Ticket)
- ☑ Sun World Hon Thom Nature Park
- ☑ Hon Thom Amusement & Water Park (Include Ticket)
- ☑ Kiss Bridge (Include Ticket)
- ☑ Phu Quoc Night Market

D3

PHU QUOC

(B/L/D)

- ☑ VinWonders Theme Park (Include ticket)
- ☑ Grand World Discover Phu Quoc United Center

D4

PHU QUOC ✈️ KUALA LUMPUR

(B/MOB)

- ☑ Free & Easy and Transfer to Airport



✓ 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

Vietnamese Hot Pot
Seafood Cuisine

Vietnamese Cuisine
Claypot Rice



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

✓ Tahiti Beach Phu Quoc Or Similar Class x3 Nights

TOURIST ATTRACTIONS:

PHU QUOC

- ◆ **Ho Quoc Pagoda** - It is the largest temple on the island and is well maintained. Located by the sea, good environment, clean and tidy. Here the terrain is steep, in a commanding position around the coast corner.
- ◆ **Sanato** - It is a beach which have a beautiful sunset with seaside sculptures are very suitable for tourist to take a beautiful photo.
- ◆ **Grand World Discover Phu Quoc United Center** - Enjoy the charm of nightlife here, flashing neon lights and dazzling colors. Visitors can participate in a variety of recreational activities, experience luxury high-end shopping, and enjoy the vibrant nightlife. There is a "water light show" on the Big World Love Lake, and the lamp dance on the river is filled with a strong European festival atmosphere. "The Colors of Venice" is definitely one of the most memorable highlights for visitors.
- ◆ **Sun World Hon Thom Nature Park** - The whole park contains three parts: the 7,899 meter long "Hon Thom Cable Car" (currently the longest sea cable car in the world), amusement park and water park. Located in the small town of An Thoi on the south Island of Phu Quoc Island and opened in 2018, this isolated island boasts green vegetation and unspoiled natural beauty.
- ◆ **Vinwonders Theme Park** - As one of the largest theme parks in Vietnam, VinWonders Phu Quoc offers tourists an experience of their lifetime with a world-class system of activities. Captivating stories, unparalleled adventures and thrilling games are all the highlights of this place.



Grand World Discover Phu Quoc United Center
Grand World富国岛大世界商业街

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Sun World Hon Thom Water park
香岛水上乐园



Kiss Bridge
亲吻桥



Sunset Town
落日小镇



精简行程

第一天 吉隆坡 ✈️ 富国岛 (机上用餐/晚)

- ☑ 日落沙滩 (含入门票)
- ☑ 护国寺
- ☑ 水上灯光秀 (Kiss of the Sea)
- ☑ 落日小镇

第二天 富国岛 (早/午/晚)

- ☑ 香岛最长跨海缆车 (含入门票)
- ☑ 香岛自然公园
- ☑ 香岛游乐园&水上乐园 (含入门票)
- ☑ 亲吻桥 (含入门票)
- ☑ 富国阳东夜市

第三天 富国岛 (早/午/晚)

- ☑ 珍珠主题乐园 (含入门票)
- ☑ 富国岛大世界商业街

第四天 富国岛 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动至送往机场



✓ 3 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

风味餐:

越式火锅
海鲜餐

越式料理
瓦罐饭



酒店住宿 (3晚)

✓ 富国岛大溪地海滩酒店或同级 x3 晚

观光景点:

富国岛

- ◆ **护国寺** - 这是岛上最大的一座寺庙，维护地很好。位于海边，环境佳，干净整洁。这里地势险峻，以居高临下之姿盘据海岸一隅。
- ◆ **日落沙滩** - 网红打卡日落沙滩，海边各种雕塑非常适合凹造型，沙滩上设置的一些景观都很有感觉。
- ◆ **富国岛大世界商业街** - 被称为“不夜城”，在这里享受夜生活的魅力，霓虹灯光闪烁，色彩琳琅满目。从白昼到黑夜，享不尽的喧嚣热闹，充满着繁华与活力。游客可以参加各种娱乐休闲活动，体验豪华高档购物，尽享充满活力的夜生活。大世界爱情湖上有【水上灯光秀】，河上的灯舞，洋溢着浓郁的欧洲节日气氛。画家和威尼斯河边的女士之间的爱情情感通过LED技术展示出来，蒸汽雾上的3D映射生动地描绘出他们之间的故事。沉浸在悠扬悠扬的音乐中，随着高潮而迸发的情感，“威尼斯的色彩”绝对是游客最难忘的亮点之一。
- ◆ **香岛自然公园** - 整个公园包含长达7899米长的【跨海缆车】（是目前世界上最长的跨海缆车）、游乐园和水上乐园三大部分。香岛自然公园位于富国岛南岛的安泰小镇，2018 年建成开放，这座与世隔绝的小岛拥有绿色的植被和未被破坏的自然生态美景。
- ◆ **珍珠主题乐园** - 越南最大的主题公园之一，富国岛奇迹公园以世界级的活动系统为玩家提供一生的体验。迷人的故事，无与伦比的冒险和惊险的游戏都是这个地方的亮点。

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。